
 

 Zápis ze 17. společného zasedání krajských valných hromad partnerských krajů 

Jihomoravského a Zlínského 

Termín: 10. 5. 2023 

Místo: Hotel Rottal, Zlínská 172, 765 02 Otrokovice, zasedací místnost 

Začátek: 19:00 

 

Navrhovaný program 

1) Prezence 

2) Úvod 

3) Schválení programu jednání, jednacího a volebního řádu 

4) Ustavení mandátové a volební komise a pracovního předsednictva 

5) Zpráva prezidenta Českého florbalu 

6) Stav rozvoje florbalu v našem regionu 

7) Činnost výkonného výboru regionu 

8) Zpráva mandátové komise 

9) Přehled hospodaření za rok 2022 a návrh rozpočtu na rok 2023 

10) Písemné návrhy na změny a doplňky předpisů v regionu Jihomoravský a Zlínský 

11) Diskuse 

12) Volba hejtmanů a členů partnerských výkonných výborů 

13) Volba delegátů na celostátní VH Českého florbalu 

14) Zpráva volební komise 

15) Usnesení 

16) Závěr 

 

Bod 1) Prezence delegátů a hostů VH proběhla před začátkem jednání. 

 

Bod 2) Bedřich Chromek, hejtman Zlínského kraje a předsedající 17. regionální valné hromady, uvítal všechny 

přítomné delegáty a hosty. 

 

Bod 3) Bedřich Chromek požádal o schválení programu jednání, jednacího a volebního řádu. Zároveň navrhl 

změnu v programu jednání – zařazení nového bodu 5) Zpráva prezidenta Českého florbalu. 

 

VH jednomyslně schvaluje upravený Program jednání, Jednací řád a Volební řád. 

 

Bod 4) Bedřich Chromek představil návrh členů mandátové i volební komise a pracovního předsednictva. 

Pracovní předsednictvo – RVV Jihomoravského a Zlínského kraje 

Mandátová komise – předseda Robin Růžička, členové Jiří Starý a Petr Gabriel 

Volební komise – předseda Petr Šíma, členové David Lovas a Martin Pivoda 

 

VH jednomyslně schvaluje ustavení pracovního předsednictva v uvedeném složení. 

VH jednomyslně schvaluje ustavení mandátové komise v uvedeném složení. 

VH jednomyslně schvaluje ustavení volební komise v uvedeném složení. 

 



 

Bod 5) Daniel Novák přednesl zprávu prezidenta Českého florbalu. Komunikovaná témata: 

- Sportovní úspěchy 2022: muži i juniorky (2.místo na MS); junioři (4.místo na MS) => neúspěch 

- Finanční situace: stav státního rozpočtu, propad financování, střednědobý výhled a strategie ČF 

- Informace z Národní sportovní agentury: aktuální předseda NSA, Výzva Můj klub, Výzva Sportovní 

svazy, Výzva Investice a sportovní infrastruktura 

- Záměry NSA: prioritizace sportu v ČR, povinnosti k dotačním výzvám 

- Komplexní rozvoj oddílů (PP3): budování pozice florbalu v ČR, hlavní pilíře, vzdělávání oddílů, pracovní 

pozice v oddílech, příprava talentované mládeže 

- Regionální projekt podpory ženského florbalu: navyšování počtu aktivních hráček v ženských soutěžích, 

zapojení žen do řídících funkcí ve florbale, podpora vzniku nových ženských družstev 

- Kandidatura na Mistrovství světa žen 2025 v České republice 

 

Bod 6) Petr Plodík přednesl zprávu o stavu rozvoje florbalu v Jihomoravském a Zlínském kraji. Po překonání 

období, souvisejícího s pandemií Covid-19, byl zaznamenán výraznější nárůst v počtu družstev. Stav 

rozhodčích má v posledních letech včetně právě uplynulé sezóny naopak klesající tendenci. Velký zájem je 

o školské soutěže pro základní i střední školy – ČEPS CUP a Subterra Cup. Shrnuty byly regionální Programy 

podpory zaměřené pro oddíly. Petr Galasovský krátce okomentoval rozvojové plány regionu, jak krátkodobý 

roční plán, tak i dlouhodobý čtyřletý plán, které podléhají hodnocení ze strany Komise regionů a rozvoje oddílů. 

 

VH bere na vědomí zprávu o stavu rozvoje florbalu v Jihomoravském a Zlínském kraji. 

 

Bod 7) Bedřich Chromek shrnul činnost VV v uplynulém roce. Proběhlo 6 jednání regionálního VV od minulé 

KVH, na kterých byla řešena běžná (každoroční) agenda – řízení ligových soutěží, práce s rozhodčími, 

fungování mládeže, rozpočet, hospodaření, dotace, regionální rozvoj atd.  

 

VV se dále na svých jednáních pravidelně zabýval materiály z VV ČF a celostátních i regionálních odborných 

komisí, ke kterým se snažil svými připomínkami přispět k co nejlepší formě navrhovaných materiálů. Členové 

VV se na jednáních pravidelně zabývali rozvojovými aktivitami, projekty regionu a rozvojovými programy PP1, 

PP2 a PP3. 

 

Bedřich Chromek vyzval přítomné delegáty ke vznesení případných dotazů k činnostem jednotlivých odborných 

komisí regionu. Vzhledem k dostatečně včasné distribuci podkladových materiálů byli delegáti s činnostmi 

odborných komisí regionu seznámeni s předstihem a neměli k nim žádné doplňující dotazy či připomínky. 

 

VH bere na vědomí zprávu o činnosti VV Jihomoravského a Zlínského kraje. 

 

Bod 8) Robin Růžička, předseda mandátové komise, předložil zprávu mandátové komise: 

za Jihomoravský kraj 7 delegátů z 37 – účast 18,9 % => náhradní KVH Jihomoravského kraje je 

usnášení schopná; pro přijetí platných usnesení jsou potřeba 4 hlasy 

za Zlínský kraj 7 delegátů ze 14 – účast 50,0 % => řádná KVH Zlínského kraje je usnášení schopná; 

pro přijetí platných usnesení jsou potřeba 4 hlasy 

 

VH jednomyslně schvaluje zprávu mandátové komise. 

 

Bod 9) Petr Plodík předložil a shrnul zprávu o přehledu hospodaření za rok 2022. Okomentovány byly některé 

položky na výdajové i příjmové straně, u kterých došlo k výraznějšímu snížení či navýšení původně plánované 



 

položky. Dále byl předložen návrh rozpočtu na rok 2023, který je navržen deficitní v částce 40 tisíc. Návrh 

rozpočtu na rok 2023 počítá s navrhovanými výdaji v částce 645 tisíc a navrhovanými příjmy v částce 605 tisíc.  

 

VH bere na vědomí zprávu o hospodaření za rok 2022. 

VH jednomyslně schvaluje rozpočet na rok 2023. 

 

Bod 10) Nebyly předloženy žádné písemné návrhy na změny a doplňky předpisů v regionu Jihomoravského a 

Zlínského kraje. 

 

Bod 11) Nebyly položeny žádné dotazy v bodu diskuse. 

 

Bod 12) Volba hejtmanů a členů partnerských výkonných výborů: 

 

Volba hejtmanů za Jihomoravský a Zlínský kraj 

 

Kandidáti na post hejtmana JMK: 

Milan Veselý (Aligators) => 6/0/1 => zvolen 

 

Kandidáti na post hejtmana ZLK: 

Bedřich Chromek (FBC SLOVÁCKO) => 6/0/1 => zvolen 

 

Volba členů regionálního VV za Jihomoravský kraj a Zlínský kraj 

 

Kandidáti na post člena RVV za JMK: 

David Kyzlink (Bulldogs Brno) => 0 hlasů => nezvolen 

Jan Šícha (Aligators) => 6 hlasů => zvolen 

Milan Veselý (Aligators) => pozbyl kandidatury – zvolen hejtmanem 

Ondřej Porwisz (Shooters Beta) => 7 hlasů => zvolen 

 

Kandidáti na post člena RVV za ZLK: 

Jan Krkoška (Zlín Lions) => 6/0/1 => zvolen 

Pavel Rochovanský (Spartak Hluk) => 5/0/2 => zvolen 

 

Zvolení zástupci za JMK: Milan Veselý – hejtman, Jan Šícha a Ondřej Porwisz. 

Zvolení zástupci za ZLK: Bedřich Chromek – hejtman, Jan Krkoška a Pavel Rochovanský. 

 

Bod 13) Volba delegátů na celostátní VH Českého florbalu 

 

Kandidáti na delegáta VH ČF za Jihomoravský kraj (volí se 7 kandidátů) 

Jiří Starý (Florbal Židenice) => 6/0/1 => zvolen 

Martin Pivoda (FBK Atlas Blansko) => 6/0/1 => zvolen 

Milan Veselý (Aligators) => 6/0/1 => zvolen 

Ondřej Porwisz (Shooters Beta) => 6/0/1 => zvolen 

Robin Růžička (Hornets Brno ZŠ Horní) => 6/0/1 => zvolen 

 

Kandidáti na delegáta VH ČF za Zlínský kraj (volí se 3 kandidáti) 

Bedřich Chromek (FBC SLOVÁCKO) => 6/0/1 => zvolen 



 

Jan Krkoška (Zlín Lions) => 6/0/1 => zvolen 

Pavel Rochovanský (Spartak Hluk) => 6/0/1 => zvolen 

 

Všichni navržení kandidáti na delegáty celostátní VH Českého florbalu byli zvoleni. 

 

Bod 14) Petr Šíma, předseda volební komise, předložil zprávu volební komise o jednotlivých hlasováních 

a jejích výsledcích. 

 

VH bere na vědomí zprávu volební komise. 

 

Bod 15) Bedřich Chromek přednesl soubor usnesení. 

 

VH jednomyslně schvaluje soubor usnesení valné hromady. 

 

Bod 16) Bedřich Chromek, předsedající této valné hromady, poděkoval všem za účast a VH ukončil. 

 

 

 

 

Konec: 20:30         Zapsal: Pavel Brückner 

          Ověřil: Petr Galasovský 

 


